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PROTOKÓŁ NR 8/2021 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu  

i Porządku Publicznego w dniu 09.12.2021 r. 

 

Porządek Posiedzenia 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy Bojszowy. 

3. Sprawy bieżące, w tym przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

4. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie komisji w liczbie 14 osób, według załączonej listy obecności.  

2. Adam Duczmal  – Wójt Gminy Bojszowy. 

3. Ewelina Kwaśniewska – Podinspektor ds. gospodarki odpadami. 

Przebieg Posiedzenia 

Ad 1. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali narad Urzędu Gminy Bojszowy. Przewodniczący 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzegania Prawa, Ładu i Porządku Publicznego 

Andrzej Rokowski otworzył posiedzenie komisji, powitał radnych oraz przybyłych gości, po 

czym jednogłośnie zatwierdzono porządek posiedzenia.   

 

Ad 2. 

Wszystkie uchwały przedstawione na posiedzeniu komisji dotyczyły tematu gospodarki 

odpadami. Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski poprosił Panią Ewelinę Kwaśniewską 

o przedstawienie projektów uchwał na posiedzeniu komisji.  

2.1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Bojszowy. Pani Ewelina Kwaśniewska omówiła 

zmiany w uchwale wynikające ze zmiany częstotliwości odbierania frakcji papier  

i szkło. Następnie Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził głosowanie,  
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w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej 

uchwały. 

2.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości na terenie gminy Bojszowy i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę. Po 

przestawieniu projektu wywiązała się dyskusja podczas, której radni otrzymali 

możliwość zadawania pytań. Radny Janusz Wawrzyczek zapytał o to ilu mieszkańców 

posiada wygenerowany kod oraz ilu mieszkańców odebrało kod do PSZOK. Następnie 

- Czy pracownik PSZOK-u będzie weryfikował osobę tylko na podstawie kodu, czy też 

jeszcze na podstawie dowodu osobistego i zameldowania na terenie gminy.  

W odpowiedzi Wójt Adam Duczmal poinformował, że na dzień dzisiejszy mieszkaniec 

jest identyfikowany na postawie wydanej karty, wydano ponad 1400 kart z kodem. 

Głos zabrał radny Grzegorz Kotas, który zapytał czy w związku z różnymi formami 

udostępniania kart oraz kodów spowodowanymi pandemią COVID - aktualnie 

mieszkaniec chcąc oddać odpady na PSZOK-u musi wykazać się posiadaniem 

fizycznie karty, czy też może podać sam nr karty. Wójt Adam Duczmal poinformował, 

że obydwie formy są akceptowalne. Po zakończonej dyskusji Przewodniczący komisji 

Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały. 

2.3. Projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

W związku z nowelizacją Ustawy istnieje konieczność podjęcia uchwały w tej sprawie, 

celem pozostawienia nieruchomości niezamieszkałych w gminnym systemie 

gospodarki odpadami. Po przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący komisji 

Andrzej Rokowski zarządził głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały. 

2.4. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie gminy Bojszowy. W związku ze zmianą częstotliwości odbioru 

frakcji papier i szkło istnieje konieczność przyjęcia nowego wzoru deklaracji. Po 

przedstawieniu projektu uchwały Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził 

głosowanie, w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt 

przedmiotowej uchwały. 



3 
 

2.5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości albo od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Po przedstawieniu 

projektu uchwały Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski zarządził głosowanie,  

w wyniku którego jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej 

uchwały. 

2.6. Projekt uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. W projekcie 

uchwały zaproponowano stawkę 30 zł od osoby segregującej odpady oraz 60 zł od 

osoby w przypadku braku segregacji. Po przestawieniu projektu uchwały Wójt Adam 

Duczmal szczegółowo przedstawił stan gospodarki odpadami w gminie Bojszowy oraz 

przedstawił analizę kosztów funkcjonowania systemu. Następnie wywiązała się 

dyskusja w temacie wysokości stawki za gospodarowanie odpadami. Radni 

przedstawiali swoje propozycje dotyczące stawki, Wójt natomiast na bieżąco  

w odniesieniu do proponowanych stawek przedstawiał prognozowany bilans 

finansowania systemu gospodarki odpadami. Po odbytej dyskusji uznano że najwięcej 

radnych optowało za stawką 29,50 zł dla osób segregujących odpady. W związku  

z powyższym Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski polecił wpisać tą wysokość 

stawki do projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie, w wyniku którego 

pozytywnie zaopiniowano projekt przedmiotowej uchwały, stosunkiem głosów: 7 ZA, 

2 PRZECIW (Białożyt, Jasiński), 5 WSTRZYMUJĘ SIĘ (Horst, Komandera, Kotas, 

Orocz, Rokowski), 1 BRAK GŁOSU (Lysko).  

 

2.7. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. Po przedstawieniu projektu wywiązała się dyskusja  

w temacie wysokości ulgi dla kompostujących. Większość radnych zaproponowała 

ulgę w wysokości 5 zł od osoby. Następnie Przewodniczący komisji Andrzej Rokowski 

zarządził głosowanie, w  wyniku którego pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały 

stosunkiem głosów: 10 ZA, 1 PRZECIW (Jasiński), 3 WSTRZYMUJĘ SIĘ 

(Wawrzyczek, Rokowski, Mrzyk) 
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Ad 3. 

Wiceprzewodniczący komisji Grzegorz Kotas przedstawił protokół nr 7/2021 z posiedzenia 

komisji w dniu 10.11.2021 r. Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu, w wyniku którego protokół przyjęto stosunkiem głosów 12 ZA, 2 

WSZTRZYMUJĘ SIĘ (Komandera, Jasiński). W ramach spraw bieżących głos zabrał radny 

Janusz Wawrzyczek, który zawnioskował o przesłanie radnym wykazu dyżurów w ramach 

akcji zima. 

 

Ad 4. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia, przewodniczący Andrzej Rokowski 

podziękował wszystkim za obecność i zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:  

Wiceprzewodniczący Komisji 

  

Grzegorz Kotas 

 

 Przewodniczący Komisji  

 

 Andrzej Rokowski 

 


